
Brf. Silverdals Kulle 1  5 maj 2023 

 

Föreningsstämma 
Tisdagen den 23 maj kl. 18.00 är det dags för årsstämma i 

vår förening!  Vi håller till utomhus på stora innergården. Det 

bjuds på fika och trevlig samvaro! 

El kompensation 

Bostadsrättsföreningar med gemensamt elavtal räknas som 

företag i detta sammanhang och ansökan öppnar senare i 

maj. När föreningen erhållit kompensation kommer 

medlemmarna att få kompensation i förhållande till 

lägenheternas andelstal och det kommer vara en 

schablonersättning. Kompensationen ges genom framtida 

avdrag på elavgifterna. 

Eltariff from 1 februari 

From 1 februari debiteras 2,26 kr exkl. moms per förbrukad 

KWh. Tariffen ses löpande över och kan justeras retroaktivt. 

Paddelhall påbörjad byggnation 

Nu är byggnation av paddelhallen igång. Sprängning börjar 

nästa vecka och beräknas pågå i cirka 2 månader. 

 

Du hittar information om föreningen och aktuella  

händelser på hemsidan – www.silverdalskulle.se 

Tack för att du 
sopsorterar! 

Att sortera soporna påverkar vår 
förenings ekonomi! I restavfall – 
den vanliga soppåsen – ska du 
bara lägga restsopor som blir över 
när du sorterat ut allt annat. Ju 
mer du sorterar desto billigare 
avfallstaxa får föreningen. 

I kärlen för matavfall ska du bara 
lägga avfall i speciella bruna 
papperspåsar (som finns i förråds 
gavel M24). Som tack för att du 
sorterar ut ditt matavfall får 
föreningen lägre kostnad för vår 
sophämtning samtidigt som du 
gör en stor tjänst för vår planet! 

Läs mer om hur du sorterar på 
SEOM’s hemsida. 

Du vet väl… 

…att SEOM 1 gång i månaden har 
en mobil återvinnings-central som 
stannar vid Silverdals blommor 
där du kan lämna elavfall, textilier, 
glas, porslin etc. Nästa tillfällen: 
1 juni 16.30-19.30  
6 juli 16.30-19.30 

Styrelsen tipsar! 

Eleffektavgift tas ut helgfria 
vardagar 7-19. Sprid ut din 
elanvändning över dagen så 
sänker du din eleffektavgift! Ju 
färre effektslukande apparater 
desto lägre avgift! 

Rengör baksidan av kyl och frys 
minst 1 gång per år för att undvika 
vattenskador. Där bakom finns en 
kondens-behållare som kan bli 
överfull och rinna över och orsaka 
vattenskada. Det är flera i 
föreningen som råkat ut för detta! 


